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Gmina Michałowice
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Szanowny Panie Wójcie,

Wiemy, że został wyłoniony wykonawca modernizacji Placu Paderewskiego w Komorowie, 
lecz nie została jeszcze zawarta z nim umowa. Pierwotnie termin jej podpisania planowany 
był  na 23 lipca  br.,  jednak został  przełożony na 31 lipca  2013 r.  Wcześniej,  na sesji dn. 
11 lipca  br.  zostały  zwiększone  środki  na  realizację  tego  zadania  z  kwoty  250  tys.  zł. 
do kwoty  610  tys.  zł.  Cieszymy  się  więc  razem  z  mieszkańcami,  że  koncepcja 
zagospodarowania Placu Paderewskiego, w której powstawaniu uczestniczyliśmy jako Zarząd 
podczas  zebrań  z  mieszkańcami,  a potem  także  poprzez  przedstawicieli  w  zespole  ds. 
opracowania  ww.  koncepcji,  nabiera  realnych  kształtów.  Cały  czas  jesteśmy  na  bieżąco 
informowani  o przebiegu działań  przez  naszego przedstawiciela  przy tym projekcie,  arch. 
p. Marka Biskota oraz radną p. Aurelię Zalewską.
 
Ostatnio zaniepokoił  nas wniosek radnej  p.  H. Brzeskiej-Kalczuk, dotyczący przeniesienia 
środków z modernizacji Placu Paderewskiego na przebudowę fragmentu Alei M. Dąbrowskiej 
i  ulicy  Brzozowej.  Jak  wiemy,  trwają  rozliczenia  z  Powiatem Pruszkowskim,  w których 
wyniku  Gmina  Michałowice  otrzyma  z  powrotem  część  środków  ze  względu 
na rozstrzygnięcie  przetargu  poniżej  planowanych  kosztów  realizacji  i  dodatkowe  środki 
nie są potrzebne. 

Wycofanie  na  wniosek  p.  H.  Brzeskiej-Kalczuk  przebudowy  Pl.  Paderewskiego  byłoby 
ograniczeniem i zmniejszeniem zadań planowanych w 2013 r. do realizacji w Komorowie.
Ponadto Plac, wraz z ulicą Janowskiego, pozostałby dalej przestrzenią niezagospodarowaną 
z podmokłymi terenami, nieoświetlony i trudny w użytkowaniu przez pieszych i rowerzystów, 
a  także  nie  spełniałby funkcji  rekreacyjnej  dla  mieszkańców,  którą ma zapisaną w planie 
zagospodarowania przestrzennego.

Mamy  nadzieję,  że  umowa  z  wykonawcą  zostanie  podpisana,  przebudowa  Placu  będzie 
realizowana  i  dalej  przebiegać  będzie  bez  zakłóceń,  o  co  uprzejmie  prosimy  w  imieniu 
mieszkanców i swoim.

Z poważaniem

w imieniu Zarządu
Agnieszka Kaczorowska-Budek
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z agnieszka.kaczorowska@onet.eu
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